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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2021-10-25 

Närvarande: 
Keity Klynne Löfgren, SRF 
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 
Storstockholm 
Carin Lemberg, DHR 
Marianne Huhne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 
Emilia Slaghök, Funktionsrätt Stockholm/Autism och Aspergerföreningen 
Stockholms Län 
 
Frånvarande: 
Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 
 
I tjänsten:  
Anna Hamlin, Socialtjänstavdelningen  
Lena Slotte, Äldreomsorgsavdelningen 
Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 
Tidpunkt: 
Måndagen den 25 oktober 2021 
Kl. 14.00- 16.00 
 
Plats: Skypemöte 
 
 
 
Berit Magaard   Carin Lemberg 

                            
 
                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 
 
 

§1. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 

§2. Val av ordförande 
Rådet utser Berit Magaard till ordförande för rådets oktobermöte.  
 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Berit och Carin till justerare. 
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§4. Föregående protokoll  
 
Angående det egna rådets protokoll:  
Rådet har inget att tillägga.  
 
Angående pensionärsrådets protokoll:  
Rådet har inget att tillägga.  

 
Angående stadsdelsnämndens protokoll: 
Rådet vill påtala att de inte håller med om beslutet gällande Medborgarförslag om grusväg  
KUNG 2021/229. Rådet påpekar att grusvägar inte är tillgängligt. Grus är inte lämpligt att 
använda för att det minskar framkomligheten för bland annat rullatorer, rullstolar och för personer 
med synskada. Detta var något som rådet även påpekade vid senaste mötet inför beslut gällande 
medborgarförslaget.  
 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 
på lika villkor. Dessvärre finns det inga planer i Stockholms stad på att byta plattform.  
 
Handlingar skickas per post som tidigare.  
 

§6. Balanslistan 
Tillägg till balanslistan; rådet ska träffa pensionärsrådet för ett gemensamt möte under 2022.  
 
 

§7. Svar på frågor från föregående möte 
 

Karlbergskanalen 
Rådet frågar om handlingsplanen gällande karlbergskanalen, de önskar ta del av information om 
denna innan beslut går till nämnd.  
 
Therese Rosén, avdelningschef på parkmiljöavdelningen meddelar att handlingsplanen har skjutits 
fram. Avdelningen arbetar med karlbergskanalen med syftet är att bredda promenadstråket. I 
projektet har avdelningen dock stött på utmaningar med bärigheten på sträckan. Projektet drar 
därför ut på tiden. Parkmiljöavdelningen informerar mer om sitt arbete när de besöker rådets möte.  
 
Vaccination 
Rådet undrar hur förvaltningen arbetar med att ställa frågor om vaccination till medarbetare. 
Förvaltningen svarar: 
 
Arbetsgivare ska värna arbetstagarens integritet men det finns inget direkt förbud att fråga 
arbetstagare om de är vaccinerade. Det finns dock heller ingen skyldighet för arbetstagaren att 
svara på en sådan fråga. Observera att uppgift om vaccination utgör en känslig personuppgift 
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enligt GDPR och endast får behandlas under vissa specifika förutsättningar. Det saknas lagstöd för 
arbetsgivare att föra register över de anställda utifrån vaccination.  
 
Baltzar 
Rådet undrar hur det kommer att bli med Baltzars verksamhet inom äldreomsorgen, kommer 
verksamheten att öppna som vanligt?  
 
Förvaltningen informerar om att Baltzar är öppet som vanligt. Alla besökare måste föranmäla sig, 
max 20 personer får besöka verksamheten samtidigt. Anmälan görs genom att ringa personalen. 
Ett tips är att anmäla sig till nyhetsbrevet – detta görs också genom personalen.  

Rådet informerar om att det kommit överens med pensionärsrådet om att ha ett gemensamt möte i 
februari 2022.  
 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 
 
Information om funkfritids 
Förvaltningen informerar om att Kungsholmen har påbörjat ett samarbete Norrmalm och 
Östermalms stadsdelsförvaltningar kring öppning av fritidsgård för barn och ungdomar med 
funktionsvariation. Målgruppens ålder är 13-23 år. Planering är att tillsammans driva denna 
fritidsgård i Norrmalmslokaler Vasastansungdomsgård, Tre Liljor. Fritidsgården ska ha öppet 
tisdagar varje vecka mellan kl 18:00-21:00.  
 
Rådet vill påtala att det finns ett behov av detta även för vuxna med funktionsnedsättning. 
Madelen får i uppdrag att ta fram information om Kafé Katarina som finns på Norrmalm.  
 
Förvaltningen informerar om att ny enhetschef har börjar på Enheten för stöd och service i 
hemmet, biträdande enhetschef rekryteras.  
 
Vera Atarodi – projektledare för platssamverkan besöker rådet för att kort berätta om sitt uppdrag. 
En trygghetsvandring är planerad till i slutet av november. Rådet bjuds in att delta vid denna. Vera 
återkommer om datum för vandringen.  
 
     

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 28 oktober 2021 
  
MEDBORGARFÖRSLAG 
Medborgarförslag om vackra träd 
KUNG 2021/247 
Rådet tycker att det är bra initiativ. 
 
Medborgarförslag om Kungsholms hamnplan 
KUNG 2021/277 
Rådet har inget att tillägga. 
 
 
ALLMÄNNA ÄRENDEN 
Månadsrapport 
KUNG 2021/97 
Rådet har inget att tillägga. 
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Skrivelse om bad på Stora Essingen 
KUNG 2021/135 
Rådet ställer sig bakom skrivelsen och påtalar att det är viktigt att tänka på tillgängligheten.  
 
Skrivelse om seniorboende 
KUNG 2021/305 
Rådet påtalar att det är välkommet med seniorboenden på Kungsholmen, viktigt att tänka på är att 
det även ska passa äldre med funktionsnedsättning.  
 
Lekplatser. 
Granskning av handläggning av barnärenden 
KUNG 2021/369 
Rådet uppmärksammar att en stor del av barnen som är aktuella har funktionsnedsättningar. Rådet 
påtalar vikten av att arbeta förebyggande med denna målgrupp för att möjliggöra en bra start i 
livet. 
 
Skrivelse visselblåsare 
KUNG 2021/136 
Rådet påtalar att det är viktigt att kunna säga vad man tycker om sin arbetsplats. 
 
Skrivelse om anställningsvillkor 
KUNG 2021/220 
Rådet vill tillföra att anställningsvillkoren även bör gälla för personer med funktionsnedsättning.  
  
Skrivelse om kvalitet i förskolorna 
KUNG 2021/293 
Rådet vill påtala vikten av att det finns kunskap hos personalen inom förskolan om olika 
funktionsnedsättningar.  
 
Förordnande och delegering enligt LVU och LVM 
KUNG 2021/419  
Rådet har inget att tillägga.  
 
REMISSER 
Planärende på samråd Hemmet 18 och 20 
Remiss från stadsbyggnadskontoret 
KUNG 2021/374 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Motion om att tillgängliggöra stadens parkplaner 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/321 
Rådet vill påtala att det är viktigt att planerna ska vara tillgängliga för alla. Även personer med 
funktionsnedsättning.  
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Cykelplan för Stockholm stad 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/234 
Rådet vill påtala att grus inte är tillgängligt. Vidare vill rådet påtala att det finns stora utmaningar 
med att göra fler och större cykelbanor i Stockholm. Det finns en risk att detta görs på 
”bekostnad” av befintliga trottoarer. Avsmalnade trottoarer minskar avsevärt framkomligheten för 
personer med rullstol eller rollator.  
 
Trafiksäkerhetsplan för Stockholms stad 
Remiss från trafikkontoret 
KUNG 2021/279 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Handlingsplan för klimatanpassning av Stockholms stad 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/362 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Motion om Stockholms stad som en modern och attraktiv arbetsgivare 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/347 
Rådet vill påtala vikten av att skapa arbetstillfällen för personer med funktionsnedsättning.  
 
Överenskommelse om hälso-, sjuk- och tandvård för barn och unga utanför det egna 
hemmet 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/306 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Visningsmiljö om välfärdsteknik för att bidra till trygghet och säkerhet 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/367 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Stockholms stads kvalitetsprogram 
Remiss från kommunstyrelsen 
KUNG 2021/370 
Rådet har inget att tillägga.  
 
Serveringstillstånd restaurang Dolce Vita 
Remiss från socialförvaltningen 
KUNG 2021/409 
Rådet ställer sig bakom skrivelsen. Det rådet saknar är ett tillgänglighetsperspektiv när 
serveringstillstånd beviljas.  
 
§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inget har inkommit.  
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§11. Övriga frågor 

Lokaler 
Det finns i dagsläget inga lokaler för föreningslivet, rådet vill påtala att det vore bra om lokaler till 
föreningar togs med vid planeringen av nya byggnadsprojekt. 
 
Brukarundersökning 
Rådet vill påtala bristerna med den nuvarande brukarundersökningen inom omsorgen för personer 
med funktionsnedsättning inom Stockholms stad. Frågorna i undersökningen är mycket otydliga 
och svåra att förstå för målgruppen. Vidare ställer sig rådet frågande till att det är frågeassistenter 
från Stockholms stad eller ibland från den aktuella verksamheten som hjälper brukarna att fylla i 
enkäten. Detta göra att underlaget inte blir tillförlitligt. Vidare påtalar rådet att svarsfrekvensen 
brukar vara mycket låg och på grund av detta går resultatet inte att använda. 
 
Rådet utser Carin till ordförande för novembermötet.  
 
§12. Frågor till nästa möte 

   
Nästa möte 22/11 kl. 13-16 Skypemöte 
   
Mötestider 2021 
22/11 kl. 13-16 
13/12 kl. 13-16 
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